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Zápis z jednání komise č. 4 

 

Datum konání: 31. 8. 2015 

Místo konání: malá zasedací místnost v budově radnice  

Přítomni (viz. prezenční listina): Ing. Bc. Pavel Celý, Josef Balous, Viktor Kupský, Ing. Petr 

Toman, Mgr. Vojtěch Valihrach, Jiří Rovenský 

Omluveni:  Miroslav Smolík, Mgr. Pavel Navrátil, Ing. Ivan Pařízek,    

Zdeněk Radiměř 

Hosté:  

Zapisovatelka: Bc. Barbora Vajčnerová 

Ověřovatel: Ing. Bc. Pavel Celý 

Čas jednání: 17.00 – 18.00 h 

Program jednání:  

1. Zásady poskytování dotací 

2. Kritéria hodnocení žádostí a stanovení výše dotace z rozpočtu města 

3. Informace o činnosti spolků 

4. Různé 

4.1. Posouzení žádosti o dotaci – Myslivecké sdružení (spolek) Habřina Nechvalín 
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Průběh jednání: 

Na úvod předseda komise pro spolkovou činnost přítomné přivítal a seznámil je s programem jednání: 

1. Zásady poskytování dotací 

2. Kritéria hodnocení žádostí a stanovení výše dotace z rozpočtu města 

3. Informace o činnosti spolků 

4. Různé 

4.1. Posouzení žádosti o dotaci – Myslivecké sdružení (spolek) Habřina Nechvalín 

 

Komise pro spolkovou činnost ze dne 31. 8. 2015  

schválila program 4. jednání komise hlasováním (6,0,0). 

 

 

 

1. Zásady poskytování dotací 

Předseda představil členům komise nové zásady k poskytování dotací. Upozornil především na 

změny v rozdělení dotaci na programové dotace a individuální dotace. 

Programové dotace – zásadní změna  – vyúčtování dotací předkládat do 15. 1.  

– dotace do 50 000 Kč nebude zveřejňována, nad 50 000 Kč 

bude zveřejňována.   

Individuální dotace – budou se schvalovat v komisi, výsledné rozhodnutí bude však záležet na RM 

a ZM. 

 

 

2. Kritéria hodnocení žádostí a stanovení výše dotace z rozpočtu města 

Členové komise projednali jednotlivá kritéria pro hodnocení žádostí: 

 

Ad Tradice spolku – přidáno kritérium délky tradice spolku 0 – 2 roky – 0 bodů. 

Ad Členská základna – kritéria zůstala beze změny 

Ad Začlenění mládeže do 18 let – předseda komise se dotázal, zda v hodnocení žádostí nechat i 

toto kritérium. 

 J. Rovenský – uvedl, že by tento bod měl zůstat zachovaný – každý spolek by měl mít totiž 

  zájem, aby lákal mladé a motivoval je k činnosti. 

 Mgr. Valihrach – navrhl, že by bylo vhodné bod pro jeden rok zachovat – následně by se 

  vědělo, jestli je tato informace relevantní. 

Ad Četnost setkávání členů spolku – předseda komise uvedl, že toto hodnotící kritérium mají 

zařazeny všechny komise. Do četnosti setkávání se zároveň započítávají i akce pořádané 

jednotlivými spolky.  

Ad Vzdělávací zaměření – členové komise se rozhodli tento bod vypustit. 

Ad Prezentace spolku veřejnosti – bod přejmenován na Reprezentace města. Pod tímto bodem 

bude začleněno i pořádání akcí pro město. 
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Ad Hodnocení aktivity v posledních pěti letech – tímto bodem se rozumí hodnocení krátkodobého 

rozvoje – členové komise se rozhodli tento bod vypustit. 

Mgr. Valihrach – dotázal se, zda půjde z žádostí vyčíst, zda byly jednotlivé akce pořádány a další 

údaje. Ing. Bc. Celý odpověděl, že bude nutné uvedené údaje v žádostech kontrolovat a vždy 

provádět rekapitulaci tak, aby se zjistila, zda jsou žádosti průkazné. 

 

Členové komise pro spolkovou činnost hlasovali o znění kritérií hodnocení žádostí a stanovení výše 

dotace z rozpočtu města – pro stávající znění kritérií (6,0,0). 

 

3. Informace o činnosti spolků 

Členové rady zrekapitulovali činnost jednotlivých spolků. Následně se dohodli, že na další zasedání 

komise přizvou i zástupce jednotlivých spolků, tak aby mohli zhodnotit jejich činnost v rámci 

letošního roku.  

 

4. Různé 

 

J. Balous – dotázal se, zda by bylo možné od města získat slevu či příspěvek na pronájem sálu MKS 

Kyjov. Jako Svaz zahrádkářů totiž každoročně pořádají výstavu ovoce a zeleniny. Kvůli nízkému 

vstupnému se jim však nedaří vybrat dostatek peněz tak, aby mohli zaplatit celý nájem sálu. Výstava 

v menší místnosti je však – vzhledem ke kvalitě nedůstojná. Odpověděl předseda komise – můžeme 

toto zkusit prodiskutovat v příštím roce v rámci plánovaných dotací.  

Ing. Toman – dotázal se, zda jsou k dispozici peníze, které zůstaly na dotace v rezervě. Předseda 

komise rozhodl, že vznese dotaz na RM, zda je možné zbylých 30 000 Kč ještě rozdělit. 

 

4.1. Posouzení žádosti o dotaci – Myslivecké sdružení (spolek) Habřina Nechvalín 

Předseda komise – z důvodu nedostatku finančních prostředků bychom měli peníze 

rozdělovat pouze občanům a spolkům města Kyjova – navíc tato žádost byla podána až po 

skončení akce 

J. Rovenský – takto by mohly žádat o příspěvek všechny obce Kyjovska. 

 

Členové komise hlasovaly o nepřidělení dotace Mysliveckému sdružení (spolku) Habřina 

Nechvalín – o nepřidělení dotace rozhodlo hlasování (6,0,0) 
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Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Komise pro spolkovou činnost nedoporučuje Radě města udělit dotaci Mysliveckému sdružení 

(spolku) Habřina Nechvalín. 

Úkoly: 

- Předseda komise – dotázat se RM na možnost rozdělení rezervní částky 30 000 Kč na další 

dotace. 

 

 

Příští setkání komise pro spolkovou činnost proběhne na přelomu říjnu a listopadu. 

 

 

Zapsala Bc. Barbora Vajčnerová 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Bc. Pavel Celý 

 

 

 

 


